
 
  
 

 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ      ΑΝΑΡΤΗΤΕΟ ΣΤΗΝ ΙΣΤΟΣΕΛΙΔΑ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ 
ΝΟΜΟΣ ΗΛΕΙΑΣ         
ΔΗΜΟΣ ΉΛΙΔΑΣ 

 
 
 

Α  Π  Ο  Σ  Π  Α  Σ  Μ  Α 
 

Από το πρακτικό τής υπ΄ αριθμ. -16/2018- συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Ήλιδας. 
 

Αριθμός απόφασης: 291 /2018 
 

ΘΕΜΑ: « Περί λειτουργίας Γυμνασίου Σιμόπουλου » 
 

  Στην Αμαλιάδα και στο ισόγειο της Παπαχριστοπούλειου Δημοτικής Βιβλιοθήκης, σήμερα, την 5η 
Σεπτεμβρίου 2018, ημέρα Τετάρτη και ώρα 19.00΄, συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό 
Συμβούλιο Ήλιδας, κατόπιν της υπ΄ αριθμ. 16/19852/31.8.2018 έγγραφης πρόσκλησης του Προέδρου, η 
οποία επιδόθηκε νόμιμα και εμπρόθεσμα σε όλα τα μέλη τού Συμβουλίου και στον Δήμαρχο, και 
δημοσιεύθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις τού άρθρου 67 του Ν.3852/2010. 

 
Παρόντος τού Δήμαρχου κ. Χρήστου Χριστοδουλόπουλου, διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη 

απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο «33» μελών βρέθηκαν παρόντα «24», και ονομαστικά οι:  
 

1. Παναγιωτόπουλος  Επαμεινώνδας 
Αντιδήμαρχος Διοικητικών Υπηρεσιών 

 

16. Λυμπέρης Ιωάννης [επικεφαλής 
παράταξης μείζονος μειοψηφίας «ΗΛΙΔΑ                        
ΝΕΑ ΕΠΟΧΗ»] 

2. Ζάρρας Γεώργιος -Αντιδήμαρχος Υδάτινων     
Πόρων & Αποκαταστάσεων 

17. Μπιλίρης Νικόλαος 

3. Νικολακόπουλος  Ανδρέας - Πρόεδρος 18. Τσαγγαρούλιας Παναγιώτης 

4. Ανδρουτσόπουλος Ανδρέας 19. Ζαχαρόπουλος Βασίλειος 

5. Τσεριώνης Κωνσταντίνος - Αντιδήμαρχος 
Τεχνικών Υπηρεσιών 

20. Μπακέλλας Γεώργιος 

6. Φωτόπουλος Χρήστος  21. Κοκκαλιάρη Νικολέττα 
7. Γκουβίτσα Σταυρούλα-Αντιδήμαρχος 

Οικονομικών Υπηρεσιών 
22. Παρασκευόπουλος Γεώργιος 

8. Μανωλόπουλος Δημήτριος - Αλέξανδρος  
9. Δούλος Παντελής  
10. Μαυρίκος Παναγιώτης -Αντιδήμαρχος 

Καθαριότητας Ηλ/σμού & Πρασίνου 
 

23. Σμέρος Αναστάσιος - Γραμματέας   
[επικεφαλής  παράταξης «ΑΡΙΣΤΕΡΑ ΣΤΗΝ 
ΗΛΙΔΑ»] 

11. Πασσάς Ιωάννης  
12. Ευσταθόπουλος Ηλίας 24. Κολόσακας Άγγελος [επικεφαλής παράταξης 

«ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΗΛΙΔΑΣ] 
13. Θεοδωρακόπουλος Ιωάννης  
14. Αθανασόπουλος Ιωάννης 
15. Βαλιανάτος Χρήστος  

 

 
Απόντες/Απούσες 

(Οι οποίοι/ες δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα)  
1. Καραΐνδρος Κωνσταντίνος 2. Παπαγιαννόπουλος Γεράσιμος 3. Κωνσταντόπουλος Δημήτριος  
4. Τζουλέκης Σπυρίδων 5. Χριστοφόρου Ευάγγελος 6. Πατρινός Αντώνιος - Αντιπρόεδρος 7. Ντάνασης 

Χαράλαμπος 8. Διαμαντόπουλος Νικόλαος [επικεφαλής παράταξης «ΑΝΕΞΑΡΤΗΣΙΑ»] 9. Παναγόπουλος 
Χρήστος -Ανεξάρτητος δ.σ. 

 Βαρελά-Μπουσδούκου Δήμητρα, πρόεδρος Δ.Κ Αμαλιάδας. 
 Κατόπιν τούτου, ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. 
 Η δημοτική υπάλληλος Αντωνία Γιαννοπούλου τήρησε τα πρακτικά. 
 

Προσελεύσεις-Αποχωρήσεις:  Η παράταξη του κ. Λυμπέρη αποχώρησε μετά τη συζήτηση του 1ου 
Θέματος προ ημερήσιας διάταξης, αφού προηγουμένως είχε συζητήσει διακοπή τής συνεδρίασης και 
μεταφορά της σε άλλη μέρα, αίτημα που δεν έγινε δεκτό από τον Πρόεδρο. 

Ο κ. Φωτόπουλος αποχώρησε μετά τη συζήτηση του 1ου Θέματος προ ημερήσιας διάταξης. 
    

 
 



Ο Πρόεδρος, ανακοίνωσε το 1ο θέμα προ ημερήσιας διάταξης ως κατεπείγον, λόγω της έναρξης 
της σχολικής χρονιάς και της ανάγκης για άμεση λύση τού προβλήματος της στέγασης του Γυμνασίου. Το 
σώμα έκανε δεκτή την πρόταση ομόφωνα. 

Στη συνέχεια, ο δήμαρχος κ. Χριστοδουλόπουλος ανέφερε ότι είχε προηγηθεί συνάντηση με τον 
Υφυπουργό Παιδείας κ. Μπαξεβανάκη, και είχε συμφωνηθεί να  προστεθούν δύο λυόμενες αίθουσες στον 
αύλειο χώρο τού σχολείου Σιμόπουλου (πρ. δημαρχείου Πηνείας). Αντί για αυτό, εστάλη μία απόφαση από 
τον Περιφερειακό Διευθυντή Εκπαίδευσης προς τους Διευθυντές Α΄θμιας και Β’θμιας εκπαίδευσης, οι 
οποίοι, με τη σειρά τους, έστειλαν έγγραφο στον δήμο να ετοιμάσει το σχολείο τής Εφύρας, για να 
εφαρμοστεί η Απόφαση του Υπουργού η οποία προέβλεπε μεταφορά τής έδρας στην Εφύρα.  

Μετά από αυτά τα έγγραφα, ο δήμος έστειλε έγγραφο στη Διαχειριστική Αρχή τής ΠΔΕ με ερώτημα 
για τι επιπτώσεις θα έχει εάν εφαρμοστεί η Υπουργική Απόφαση, επειδή η μετατροπή τού πρώην 
Δημαρχείου Πηνείας είχε γίνει με κοινοτικά χρήματα. Η απάντηση δόθηκε με υπ΄αριθμ. 3132/30818 
έγγραφο της Ειδικής Υπηρεσίας Διαχείρισης Ε.Π, όπου λέει πως οποιαδήποτε μεταβολή τής χρήσης και 
λειτουργία τού έργου, θα επιφέρει δημοσιονομική διόρθωση 794.916,95 €. Την απόφαση αυτή στείλαμε 
στο Υπουργείο Παιδείας με το αριθμ. 19947/31.8.2018 έγγραφό μας, ενημερώσαμε με επίσκεψή στις 
4/9/2018, στο Γραφείο τού Υπουργού και τη Διευθύντριά του, και περιμένουμε απάντηση. 

Ακολούθησαν τοποθετήσεις των επικεφαλής των παρατάξεων, δημοτικών συμβούλων και των 
προέδρων των τοπικών κοινοτήτων Σιμόπουλου και Εφύρας. 

Μετά τα παραπάνω, ο Δήμαρχος διατύπωσε την τελική του πρόταση για απόφαση του σώματος, 
στην οποία να αναφέρεται ότι θα τοποθετηθούν δύο λυόμενες αίθουσες στον αύλειο χώρο τού πρ. 
δημαρχείου Πηνείας, όπως ήταν και η σύμφωνη γνώμη των δύο διευθυντών, και να μεταφερθεί η 
Βιβλιοθήκη και το γραφείο καθηγητών, ώστε να μην δημιουργηθεί δημοσιονομικό πρόβλημα εις βάρος τού 
δήμου, ύψους 794.916,95 ευρώ. Κατόπιν, η απόφαση να σταλεί στο Υπουργείο Παιδείας, και αν αυτό 
αποφασίσει διαφορετικά, θα έχει όλη την ευθύνη, και το κόστος δεν θα το αναλάβει ο δήμος. 

Κατόπιν ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη να ψηφίσουν. 
Οι κ. κ. Παναγιωτόπουλος, Ζάρρας, Νικολακόπουλος, Ανδρουτσόπουλος, Τσεριώνης Γκουβίτσα, 

Δούλος, Μαυρίκος, Ευσταθόπουλος, Αθανασόπουλος, Βαλιανάτος ψήφισαν υπέρ της πρότασης του 
Δήμαρχου.   

Ο κ. Λυμπέρης ανέφερε ότι η παράταξή τους δεν ψηφίζει υπέρ τού να πάρει την ευθύνη ο 
Υπουργός, γιατί αυτή την έχει η δημοτική αρχή. Κατόπιν τούτου, κατέθεσε τη δική του  πρόταση, η οποία 
ζητάει άμεση λύση για τα παιδιά, τώρα. Αύριο, με 50  χιλιάδες, ο δήμος να πάρει αίθουσες. Αν δεν 
μπορούν, ας πάνε στην Εφύρα. Η πρότασή του υπερψηφίστηκε από τον ίδιο και τους κ. κ. Τσαγγαρούλια, 
Ζαχαρόπουλο, Μπακέλλα, Κοκκαλιάρη. 

Ο κ. Κολόσακας ανέφερε ότι την κύρια ευθύνη για τη συγκεκριμένη κατάσταση, την έχουν οι 
κυβερνήσεις που χειρίστηκαν το θέμα, αλλά και οι δημοτικές αρχές. Κατόπιν τούτου, κατέθεσε και ψήφισε 
τη δική του πρόταση στην οποία αναφέρεται ότι η κυβέρνηση πρέπει να αναλάβει τις ευθύνες της και να 
υλοποιήσει το έργο, ώστε οι μαθητές όλων των βαθμίδων, να φοιτήσουν σε ένα ασφαλές περιβάλλον, 
ανεξάρτητα από το πού θα βρίσκεται η έδρα τού σχολείου.  

Ο κ. Φωτόπουλος ψήφισε λευκό.  
  

 Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη του:  
  α) την εισήγηση του Δήμαρχου, 
  β) τις προτάσεις που υποβλήθηκαν 

γ) τις διατάξεις τού άρθρ. 67 παρ. 7 & του άρθρ. 94 παρ. 4 περ.16  Ν. 3852/10, 
 

Αποφασίζει 
 

1. Ομόφωνα  δέχεται τη συζήτηση του θέματος προ ημερήσιας διάταξης ως κατεπείγον. 
2. Κατά πλειοψηφία εγκρίνει την τοποθέτηση δύο λυόμενων αιθουσών στον αύλειο χώρο τού 

σχολείου Σιμόπουλου (πρ. δημαρχείου Πηνείας), και να μεταφερθεί η Βιβλιοθήκη και το γραφείο 
καθηγητών, ώστε να μην δημιουργηθεί δημοσιονομικό πρόβλημα, ύψους 794.916,95 ευρώ, εις 
βάρος τού δήμου Ήλιδας, ο οποίος αδυνατεί να αναλάβει το κόστος. 

3. Η παρούσα απόφαση να σταλεί άμεσα στο Υπουργείο Παιδείας, και αν αυτό αποφασίσει 
διαφορετικά, θα έχει όλη την ευθύνη και θα υποστεί τις συνέπειες της δημοσιονομικής 
διόρθωσης. 

 
Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό - 291   - έτους 2018 

 
 

Ο Πρόεδρος         Τα Μέλη 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

                         Χρήστος Χριστοδουλόπουλος 


